
Protokoll fört vid Kolmilemöte 2014-09-29 

Närvarande: Martin Bengtsson, Jonas Wärn, Anders Magnusson, Preben 
Lund, Bengt Martinsson, Johan Magnusson, Ingvar Eriksson, Karl-Henrik 
Johansson, Michael Martinsson, Mette Adolfsson 

§ 1 Mötet öppnas 

§ 2 Syftet med mötet är att diskutera förutsättningarna för en 
eventuell kolmila i Björköslätt sommaren 2015. 

§ 3 De närvarande konstaterar att intresset för en kolmila 2015 
verkar stort, kanske mycket beroende på bristen på kol men 
också på många yngre och nya som är intresserade av 
traditionen att kola. 

 Mötet beslutar att intresset är så stort så att vi arbetar 
vidare med frågan och vi beslutar preliminärt datum för 
milan 8-12/7. Det är en vecka tidigare än föregående milor 
men vi vill lägga det mesta under semesterperioden och 
undvika att krocka med Östersjöfestivalen som drar många 
ungdomar. 

§ 4 Vi läser igenom utvärderingen från 2011 och konstaterar att 
den största inkomsten från milan utan tvekan var kolen. Vi 
inser att bygdens arbetsresurser är begränsade och utifrån 
detta är vi överens om att lägga mindre krut på 
kringaktiviteterna samt att involvera flera föreningar i 
arbetet.  

 Gösta Gustavsson med sina skogsmaskiner var ett dragplåster 
vid förra milan men regnväder bidrog till att minska antalet 
besökare mot uppskattat besöksantal. Vi ser gärna att Gösta 
även denna gång visar upp sig vid milan och Mette får i 
uppdrag att kontakta honom redan nu. 

 Övriga föreningar LRF, SPF, Eva-gymnastiken, JSK, HIF samt 
kyrkan kallas till nästa möte. Mette kommer att ha med ett 
förslag på intresseanmälan till milan som vi använder för att 
säkra oss om att det finns tillräckligt med arbetskraft. 

§ 5 Nästa möte söndagen 19/10 kl 16 på Bygdegården   

Vid tangenterna, 



Mette Adolfsson


